

K.11.1935

S O C I E T E D E S N A T I O N S
INSTITUT INTERNATIONAL DE COOPERATION INTELLECTUELLE

VIII^e CONFERENCE DES HAUTES ETUDES INTERNATIONALES

et

Conférence générale d'études

sur

"LA SECURITÉ COLLECTIVE"

Londres, 3-8 juin 1935

SEANCE D'OUVERTURE : ALLOCUTION DE BIENVENUE

L'Institut international de Coopération intellectuelle a l'honneur de porter à la connaissance des Membres de la Conférence permanente des Hautes Etudes internationales que

LE TRES HONORABLE SIR AUSTEN CHAMBERLAIN;

Chevalier de la Jarretière, Membre du Parlement, a bien voulu accepter, sur l'invitation du British Co-ordinating Committee for International Studies, de prononcer l'ALLOCUTION DE BIENVENUE à la Séance d'Ouverture de la VIII^e Conférence des Hautes Etudes internationale qui doit avoir lieu lundi matin, le 3 juin 1935.

Mars 1935

P.T.O.

2

K.11.1935

L E A G U E O F N A T I O N S
INTERNATIONAL INSTITUTE OF INTELLECTUAL CO-OPERATION

EIGHTH INTERNATIONAL STUDIES CONFERENCE

and

General Study Conference on

"COLLECTIVE SECURITY"

London, June 3-8, 1935

INAUGURAL MEETING : ADDRESS OF WELCOME

The International Institute of Intellectual Co-operation has the honour to inform the Members of the International Studies Conference that

THE RIGHT HON. SIR AUSTEN CHAMBERLAIN, K.G., M.P.

has accepted an invitation from the British Co-ordinating Committee for International Studies to deliver the ADDRESS OF WELCOME to the Eighth International Studies Conference at the Inaugural Meeting of the Conference to be held on Monday morning, June 3rd, 1935.

March 1935

T.S.V.P.